
Vestre Nordmarka Grunneigarlag 

6650 SURNADAL 
 
Møtereferat  årsmøte 30.3.2006 
 
Sakliste: 
 

• Konstituering og åpning av møtet 
-Valg av møteleder 
-Valg av 2 medlemmer til å skrive under årsmøteboka 
-Valg av sekretær 
• Årsmelding 2005 
• Regnskap 2005 
• Valg  
• Kortpriser 
• Aktuelle saker, Jaktbestemmelser 
• Spleiselag på vei. 

 
Kommentar til spleiselag på vei 
 
Det arbeides med å få rustet opp veien ut over dagens standard. Dette er foreslått finansiert 
gjennom et spleiselag mellom; Svorka/Statskraft, Surnadal kommune, Svorka fondet, Hytte 
eiere og grunneiere. Svorka kraftlag har forpliktet seg å sette veien i stand tilsvarende 
opprinnelig standard før utbygging av Nordsvorka kraftverk ble igangsatt. Spleiselaget er 
ment å komme i tilegg til denne forpliktelsen, slik at Svorka vil bidra også i spleiselaget ut 
over sin forpliktelse. Styret foreslår at grunneigarlaget bidrar gjennom å bruke kassen i 
grunneigarlaget tilvarende 65 000,- 
 
 
Frammøtte: 10 medlemmer  
 
Styret: 
Svein Sylte (gjenvalg,på valg 2008) 
Arne Bergheim (gjenvalg, på valg 2008) 
Magne Heggset (på valg 2007) 
Ragnar mauset (ny, på valg 2008) 
Martin Gausen (på valg 2007) 
 
Varamedlemmer: 
Jo Bergheim (på valg 2007) 
Ingebrikt Bævre (på valg 2007) 
Kjell Ulf Lund (gjenvalg, på valg 2008) 
Lars S. Klevset (gjenvalg, på valg 2008) 
Peder Telstad (gjenvalg, på valg 2008) 
 
 
Revisorer: Mikkel Mikkelsen, Ingebrikt Bævre 
 
Valgnemd: Arne A. Heggset, Tor Ivar Bergheim 



 
Arbeid i styret: 
 

• Informasjonsutveksling rundt opprustning av vei ved utbygging av Nordsvorka 
kraftverk. 

• Informasjon og orientering om parkeringsmuligheter ved opprusning av vei. 
• Organisering av utfisking ved nedtapping av Solårsvatnet i forbindelse med utbygging 

av Nordsvorka kraftverk. 
• Etablering av hjemmeside for mer effektiv orientering/informasjonsutveksling mot 

medlemmer og brukere av Vestre Nordmarka utmarksområde. 
 
Følgende valg ble gjort; 
Svein Sylte (gjenvalgt) 
Arne Bergheim (gjenvalgt) 
Ragnar Mauset (Ny) 
 
Varanmedlemmer på valg ble gjenvalgt 

 
Årsmøtet besluttet å innføre fredning av storfugl i 3 år for å bygge opp bestanden, 
forbudet skal imidlertid tas opp til vurdering på hvert årsmøte. Totalforbud mot toppjakt 
av Storfugl. Jakt på ryper opprettholdes med dagens bestemmelser, men tas årlig opp til 
vurdering ut fra utvikling av bestanden. 
 
Årsmøtet besluttet å etablere hemmeside for mer effektiv utveksling av informasjon til 
medlemmer og brukere av Vestre Nordmarka utmarksterreng. 
 
For Styret i Vestre Nordmarka Grunneigarlag. 
 
 
 
Martin Gausen  


